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Gemeente Westland en Westland Verstandig
Politieke zaken zijn niet altijd meteen even duidelijk, toch wil Westland Verstandig helderheid geven. In
begrijpelijke taal, aan alle Westlandse inwoners en ondernemers. Zaken die in de politieke pijplijn zitten,
moeten resoluut worden aangepakt en er zijn vele zaken die anders, beter en sneller geregeld kunnen
worden. Als u die mening ook bent toegedaan, laat het ons weten. Uw ideeën en suggesties zijn welkom,
grote en kleine. Wij kunnen ermee aan de slag. De uitwerking van uw idee of suggestie kan leiden tot
een betere leefsituatie van het Westland en haar inwoners.
Dus laat u horen, wij luisteren naar de burgers en treden daadkrachtig op.

https://mailchi.mp/d43a5364cb2c/nieuwsbrief-de-spiegel-van-westland-verstandig-editie-nr-10387513?e=[UNIQID]


Gemeente Westland
Naaldwijk, Honselersdijk, Kwintsheul, Wateringen, Poeldijk, Monster, Ter Heijde, Maasdijk,
’s-Gravenzande, Heenweg en De Lier.
Westland Verstandig wil alle inwoners van Westland vertegenwoordigen. Jong en oud willen wij
inspireren om een (politieke) mening te vormen. Uw input is daarbij onontbeerlijk. Zo ontstaat er een
scala aan standpunten waaraan een ieder zich kan spiegelen.

 

Westland Verstandig opent meldpunt Klachten slechte wijze van verzorgen
openbaar vervoer door EBS in Westland
Westland Verstandig stelde inmiddels vragen over tal van bij haar binnengekomen klachten over
niet volgens het bekende rooster rijdende EBS-bussen. Na deze vragen werden vele tientallen
klachten over EBS ontvangen door Westland Verstandig. Die klachten zijn zeer verontrustend.
Het gaat niet alleen om -zonder aankondiging- niet rijdende bussen, maar ook om het laten staan
van klanten bij een bushalte en doorrijden, het niet stoppen als een persoon wil uitstappen,



agressief gedrag van chauffeurs, het niet reageren door EBS op klachten en ook telefonisch zeer
moeilijk -lange wachttijden- bereikbaar zijn en als er al telefonisch contact is komt men niet
verder dan de telefoniste die dan de klacht zal doorgeven. Ook ernstig lijkt de klacht dat volgens
schema’s wel bussen gereden zouden hebben en de tijden dat ze dat deden, maar er echt geen
bus reed of niet op tijd en dus -naar het lijkt- verkeerde informatie gegeven wordt.
Openbaar vervoer is belangrijk, wordt door de gemeente gepromoot maar dan is het wel
belangrijk dat de gecontracteerde vervoerder het goed doet. Om nog een vollediger beeld te
krijgen van wat er mis is, opent Westland Verstandig met ingang van morgen een meldpunt op
haar site www.westlandverstandig.nl. U kunt ook een formulier invullen op één van onze
Burgerkantoren of aan ons toezenden (Marktplein 10 ‘s-Gravenzande of Pr. Julianastraat 43a
Naaldwijk). Degenen die al ons een mail gezonden hebben hoeven dat niet nog een keer te
doen. Die meldingen zullen we wel meenemen richting gemeentebestuur en eventueel richting de
Metropoolregio die de opdrachtgever is van EBS en die blijkbaar ook geen goede controle
uitoefent.

Westland Verstandig ontvangt dagelijks vele klachten over niet rijdende EBS-
bussen en wil dat de gemeente actie gaat ondernemen. Dit kan echt zo niet
langer!
Al voor de zomer kwamen klachten binnen bij Westland Verstandig over EBS-bussen die
uitvallen. Na de zomer is het probleem nog veel groter geworden. Daardoor komen
schoolgangers niet op tijd op hun school, degenen die naar hun werk gaan komen te laat en
afspraken in ziekenhuizen worden niet gehaald. Dit levert bij onze inwoners die van het openbaar
vervoer gebruik maken, frustratie, teleurstelling en boosheid op. Zo bijvoorbeeld deze week
buslijn 456 (Leyenburg - Schiedam) die gewoon niet kwam opdagen. EBS beroept zich op
personeelsgebrek, maar dit mag geen excuus zijn. Hier dient snel wat aan te gebeuren en de
Metropoolregio Rotterdam - Den Haag en ieder geval de gemeente, moet hier snel en effectief
iets aan gaan doen zodat alle bussen gewoon weer op tijd gaan rijden.
Onze inwoners moeten erop kunnen vertrouwen dat de roosters kloppen en nagekomen worden.
EBS schiet ook op dit punt tekort en dat is natuurlijk niet het enige. Ook op andere punten
schuurt en knelt het als het om EBS gaat. Of het nu de niet acceptabele toestand van het huidige
busvervoer rond Monster betreft of het te hard rijden op plekken waar dat niet verstandig is,
duidelijk is dat deze vervoerder ons met weemoed terug doet denken aan Connexxion toen wel
nog alles goed ging. En we moeten nog vele jaren door met deze vervoerder gezien het
langjarige contract!
Het huidige probleem van te veel uitvallende buslijnen en daarover niet communiceren moet echt
door de gemeente snel worden opgepakt!
Degenen die getroffen worden door de wanprestatie van EBS kunnen dat bij ons melden op 06-
53401068 of info@duijsens.net. We geven dat dan door aan de gemeente.

http://www.westlandverstandig.nl/
mailto:info@duijsens.net


College gaat het instituut plattelandswoningen invoeren in Westland
Westland Verstandig pleit al jaren voor de invoering van het instituut plattelandswoningen in
Westland. In andere gemeenten is het al lang mogelijk een woning te bestemmen tot
plattelandswoning. Dat zijn agrarische woningen die geen burgerwoning kunnen worden omdat
de kas / bedrijfsruimte / WKK te dicht bij staat. Door het wijzigen van de bestemming van
agrarisch naar plattelandswoning wordt dat probleem opgelost. De gedachte is dat de bewoner
van een plattelandswoning de hinder van een nabijgelegen bedrijf voor lief moet nemen. Weer
een stap in de goede richting om Westland zo in te richten dat wonen en glastuinbouw elkaar niet
onnodig in de weg moeten zitten. Het College maakte bekend dat in oktober een ontwerp
bestemmingsplan ter visie gelegd wordt en dat de Raad dan in december dat plan kan
vaststellen. De coalitiepartijen Westland Verstandig, GBW en VVD legden dit ook al vast in het
coalitieakkoord.



Druk bezochte Westland Verstandig-avond in Wateringen over verkeerssituatie
Op donderdagavond 21 september hield Westland Verstandig een avond over de
verkeerssituatie in Wateringen. Zowel de Provincie als de gemeenten Den Haag en Westland
werden uitgenodigd. Ca. 70 inwoners waren er en vooraf werden 83 mails ontvangen uit
Wateringen.
Op uitnodiging van Westland Verstandig gaven een drietal inwoners met verstand van
verkeerszaken hun kijk op de situatie. Concrete verbetervoorstellen werden gedaan. Van een
nieuwe rondweg tot rotondes die het verkeer moeten ontlasten, verbreding van bepaalde delen
van wegen. Op korte termijn moeten een aantal voorzieningen uitgevoerd worden. Geen pleisters
plakken zoals andere Westlandse politieke partijen willen! Op lange termijn zal een structurele
oplossing moeten komen. Wel zal bij bijna iedere oplossing een goede samenwerking met Den
Haag nodig zijn. Medewerkers van de Projectgroep 211 vertelden dat de Wippolderlaan open
blijft tijdens de werkzaamheden, behalve 4 weekenden in het jaar: de eerdere berichten daarover
in de media zijn niet correct.
Westland Verstandig zal van de avond een uitvoerig rapport maken en aan de Colleges van
burgemeester en wethouders van Den Haag en Westland toezenden. Eindelijk moet een keer
actie worden ondernomen om dit grote probleem voor Wateringen en Kwintsheul op te lossen.
Westland Verstandig zal druk op de ketel houden en aandringen op een vervolg door de
gemeente Westland in oktober 2023.



Wethouder Varekamp is ook geschrokken van het rapport van Arcadis over de
Koningin Julianaweg en komt uiterlijk op 7 november met verbeterplan
Het in opdracht van de gemeente opgestelde rapport van Arcadis over de Koningin Julianaweg
gaf 38 punten aan waar de reconstructie niet klopt, onveilig is en afgeweken is van de
aanvankelijk gemaakte tekeningen. De bewoners die deze kwestie aanhangig maakten kregen
helemaal gelijk. Wel vond Arcadis dat de -pas tijdens de aanleg gekozen- omkering parkeren en
fietsen oké is en in overeenstemming met de zgn. CROW-regels. Dat er teveel uitritten en
zijwegen zijn en de strook tussen de geparkeerde auto’s en de fietsers veel te smal is, werd niet
bekeken maar doet zich wel voor.
Nu zullen er weinig parkeerplaatsen overblijven. Dit vanwege de andere volgens Arcadis niet
kloppende zaken zoals te korte parkeerplekken, het niet vrijhouden van voldoende ruimte tussen
de zijwegen en de parkeerplaatsen etc. Wellicht dat dat dan de reden is om weer terug te gaan
naar de vanouds bestaande situatie.
Wethouder Varekamp gaf aan ook geschrokken te zijn van het rapport en komt uiterlijk op 7
november met een aanpassings- en verbeterplan. Westland Verstandig zal er op toezien dat dat
ook gebeuren zal.
Voorts bekijkt de wethouder wie hier fouten gemaakt hebben en of zij de rekening van de
aanpassingen moeten betalen. Wordt vervolgd dus!

Westland Verstandig blijft zich inzetten voor snelle bouw goedkope woningen
voor Westlanders die daarop al te lang wachten
Nagenoeg alle politieke partijen beloofden voor de verkiezingen om goedkope woningen te gaan
bouwen voor onze inwoners. In Westland worden jaarlijks 600 tot 700 nieuwe woningen
gerealiseerd, maar die zijn te duur voor bepaalde doelgroepen zoals jongeren, starters maar ook
senioren en mensen die door omstandigheden dringend een dak boven het hoofd nodig hebben.
Vandaar de concrete plannen van Westland Verstandig om op geschikte braakliggende percelen
snel deze goedkope woningen te bouwen. Als voor snelle bouw nodig is dat het verplaatsbare
woningen zijn, dan moet dat maar. Vaak ligt de Provincie dwars als het om wijziging van
agrarische gronden naar woonbestemming gaat en dan is tijdelijkheid vaak een oplossing. Het
gaat om snelheid en resultaat.



Andere gemeenten rondom Westland kiezen ook al voor dergelijke woningen en dat ziet er best
goed en gezellig uit. In ieder geval betaalbaar voor Westlanders met een bescheiden inkomen.
Westland Verstandig is thans iedere dag doende om het vorenstaande voor elkaar te krijgen. Is
echt belangrijk voor een deel van onze inwoners.
De ervaring leert inmiddels dat -wil geen weerstand uit de buurt komen- de bouwlocatie een groot
centraal liggend bouwperceel moet zijn. Dat perceel is er en is ook voor dat doel beschikbaar
zonder dat de tuinbouwbelangen worden geschonden. Dus gas op die lolly en geen tijd verder
meer verdoen!
Bij de komende begroting zal daar financiële ruimte voor moeten worden gemaakt. Dat kan
gelukkig!

Westlandse inwoners benaderden Westland Verstandig met het verzoek te
reageren richting Koornneef
Westland Verstandig wordt door Koornneef van alles en nog wat beschuldigd. Westland
Verstandig zou een hetze jegens hem voeren. Westland Verstandig zet het AD tegen hem op.
Westland Verstandig mobiliseert de partner van één van haar fractieleden om hetgeen haar en
haar zoontje van 2.5 jaar is overkomen in de Jumbowinkel van Koornneef -na een scanfout- in de
publiciteit te brengen. Allemaal belachelijke en onjuiste verwijten op het niveau van een
kleuterklas.
Blijkbaar kan Koornneef er niet tegen dat Westland Verstandig in de politieke arena vragen stelt
of zaken aankaart die gewoonweg niet oké zijn rondom de Jumbo-Koornneef-winkels en waar
ofwel de gemeente of onze inwoners de dupe van zijn. Hij gaat -volgens Koornneef zelf dan- in
de tegenaanval. Hij komt met nepnieuws en valse beschuldigingen en maakt Westland
Verstandig en enkele van haar fractieleden ernstige en onjuiste verwijten.
Ten einde raad schrijft hij getergde brieven aan de burgemeester, wethouders en
fractievoorzitters over zaken waar Westland Verstandig buiten staat. Zelfs valt het woord “
crimineel”. Hoe durf je en vals!
Wat bezielt Edward Koornneef? Moddergooien en valse kinderlijke aantijgingen richting Westland
Verstandig. Huurt zelfs 2 dure pagina’s in de plaatselijke krant en laat een reclamebureau
rancuneuze teksten schrijven met onzinnige waanideeën.
Duidelijk is dat Koornneef moet wennen aan de sedert de verkiezingen in mei 2022 totaal
andere koers en “ander politiek landschap” binnen de gemeente. Waarschijnlijk voelt
Koornneef dat en wil dat weer veranderen! Dat zal niet lukken. Dat heet democratie, maar
daar heeft Koornneef het blijkbaar moeilijk mee.
Inwoners en bij Koornneef eerder betrokken personen deelden gezien de door Koornneef
veroorzaakte ophef, allerlei niet pluis zijnde zaken van en rondom Koornneef, zakelijk en privé.
Westland Verstandig wil vooralsnog niet ook aan moddergooien doen zoals Koornneef wel doet!
Daar wil Westland Verstandig boven blijven staan.
De fractie van Westland Verstandig wil gewoon doorgaan met haar werk voor onze inwoners en
geen tijd verdoen met dit soort kinderachtige spelletjes van Koornneef. Iedere dag en 24/7 zijn
we volksvertegenwoordigers en daar hebben we alle tijd voor nodig. Dus niet meedoen aan
spelletjes van deze man die alleen maar zijn gram wil halen en daarvoor allerlei valse
beschuldigingen uit.
Belangrijk voor Westland Verstandig blijft ook dat zij waakzaam is en blijft, dat de gemeente
iedereen gelijk behandelt. Dus rijk / arm en grote en kleine ondernemers. Personen als
Koornneef mogen uiteraard geen voorkeursbehandeling krijgen en moeten zich evenals een
ieder houden aan afspraken met de gemeente, moeten ook hun financiële verplichtingen
nakomen richting gemeente, mogen omwonenden niet tot last zijn en moeten bouwplannen



ontwikkelen die passen in de omgeving en rekening houden met die omgeving. Dat gold en blijft
gelden voor Westland Verstandig.
Westland Verstandig laat zeker haar oren niet hangen naar de valse beschuldigingen en
dreigende en inmiddels weer ingetrokken acties vanuit Koornneef.

Verslag bijeenkomst van fractie en leden van Westland Verstandig op 14
september 2023
We hebben het onder meer gehad over het woondossier en de wens van Westland Verstandig
om nu echt op korte termijn goedkope woningen voor jongeren en senioren te gaan bouwen. Dit
moet, zoals ook de afspraak was en door ons is toegezegd, buiten de normale bouw van 600
merendeels hele dure huizen, komen omdat dat bouwprogramma de echte problemen van
Westland niet oplost. Echter gezien de afspraken in het verleden kan de gemeente daar niet
onderuit, tenzij het tientallen miljoenen gaat kosten.
 
We hebben onze positie in de coalitie ook uitgelegd en dat onze coalitiepartners het ons niet
makkelijk maken.
 
Ter sprake is ook gekomen de energietransitie. Aad van Uffelen gaf aan dat de voorlichting vanuit
de gemeente niet goed is. Wel elektrische warmtepompen, hybride warmtepompen. Hoe zit het
met de toegezegde aansluiting op warmtenetten in Westland etc. Hier moet meer duidelijkheid
inkomen.
 
Vervolgens is ook aan de ode geweest een geval van overlast achter de Schuilenburg en
toegezegd is dat de burgemeester daarover nog een keer benaderd zal worden. Dat is al een
paar keer gebeurd zonder resultaat, maar de aanhouder wint.
 
Aan de groep is voorgelegd vanuit de fractie de vraag wat we als fractie moeten gaan doen met
betrekking tot de nieuwe Naald. Het College en ook de Naald zelf, wil graag nieuwbouw, maar
dat gaat in ieder geval € 65 miljoen kosten. Daarvoor moet ook nog het hele centrumplan
Naaldwijk inclusief de verwerving van Albert Heijn plaatsvinden, dus dat zal qua tijd toch wel een
probleem worden. Onze fractie wil vooralsnog geen nieuwe Naald omdat het niet te verkopen is
dat we daar zo’n hoog bedrag voor gaan uitgeven. De huidige Naald moet nog in takt gehouden
worden. Recent is daar nog voor circa € 1 miljoen aan verbouwd. Iedereen was het erover eens
dat dit soort uitgaven wellicht zinvol zijn, maar niet te verkopen zijn aan onze inwoners.
 
Aan de orde is voorts gekomen de problematiek van LOS, legalisering oude strijdigheden. Piet
Damen pleit ervoor dat degenen die destijds een tijdelijke vergunning gekregen hebben ook
onder de legaliseringsmogelijkheid vallen. Dat is ook het standpunt van de fractie.
 
Daarnaast zijn nog een aantal andere zaken aan de orde gesteld en hebben onze beide
wethouders Van Staalduinen en Van der Stee een toelichting gegeven op hun portefeuille en op



de dilemma’s die er met name op het gebied van Sociaal Domein zijn. De kosten lopen uit de
hand omdat er sprake is van een open kostenstelsel, dat wil zeggen dat maar afgewacht moet
worden wat het kost. Met name de jeugdhulp loopt enigszins uit de hand, maar dat is in heel
Nederland het geval. Jan van Bemmel wees nog op de opvallende trend in zelfmoordacties
vanuit jongeren. Inderdaad moet dat ook een punt van speciale aandacht zijn, want het is
allemaal best wel ingewikkeld en moeten jongeren nog Covid verwerken.
 
Voorts is de onderhoudssituatie van het openbaar groen besproken. Een aantal aanwezigen
vonden dat daarin goede stappen gemaakt zijn. Alhoewel Aad van Uffelen toch een aantal
mindere zaken heeft gezien die ook wel weer een beetje aansluiten bij het algemene beeld wat
we hebben. Daar wordt goed op gezeten door de gemeente en in ieder geval zijn er veel minder
klachten dan in de Snijders-episode.

Artikel 42-vragen aan College

6 september 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake aanvullende vragen in gebreke blijven EBS als openbaar vervoerder en de
noodzaak van actie
 
 
Vraag 139 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Bijgaande artikel 42-vraag stelde de fractie van Westland Verstandig op 1 september jl.
 
Inmiddels worden we overstelpt met klachten van Westlandse inwoners die zich beklagen over
het uitvallen van buslijnen van EBS waardoor ze zelf ernstig in de problemen komen. Ze halen
geplande afspraken in ziekenhuizen niet, verbindingen in Den Haag en Rotterdam die niet
kunnen worden gehaald omdat er geen bus is en zelfs zijn er inwoners die niet meer thuis
kunnen komen vanwege het uitvallen van de buslijn.
 
Dit moet direct worden aangepakt en blijkbaar heeft de eerdere artikel 42-vraag nog geen
afdoende effect gehad.
 
Dit leidt tot de volgende vraag:

Is het vorenstaande voor het College aanleiding om direct met EBS contact op te nemen
dat de huidige praktijken moeten stoppen en dat EBS moet zorgen voor het nakomen van
haar verplichtingen door in ieder geval op tijd de bussen te laten rijden?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

7 september 2023



Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake spreiding statushouders
 
Vraag 140 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Recent zijn ook door andere politieke partijen vragen gesteld over de spreiding van
statushoudersgezinnen in Westland.
 
Onze fractie wordt nu weer benaderd door bewoners van de Van der Goesstraat in Honselersdijk
waar Wonen Wassenaar aankondigt zes asielgezinnen te gaan plaatsen in woningen die zowat
naast elkaar staan. Dit is geen evenredige spreiding en onze fractie wordt erop gewezen dat er al
de nodige statushouders in de straat wonen.
 
Het voornemen brengt grote onrust met zich mede en ook tegenwerking omdat nu al de nodige
onrust in de straat is vanwege de aanwezigheid van statushouders. De Van der Goesstraat zal
ontzien dienen te worden voor de plaatsing van statushouders gezien de huidige opbouw van de
straat en in ieder geval zal afgezien moeten worden van plannen om zes statushoudersgezinnen
daar te plaatsen.
 
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Is het College bekend met vorenstaand voornemen van Wonen Wassenaar en dat Wonen
Wassenaar dat ook aan de bewonerscommissie in de Van der Goesstraat heeft
medegedeeld?

2. Wat blijft er over van de motie dat spreiding in Westland van statushoudersgezinnen zou
plaatsvinden als dit voornemen van Wonen Wassenaar daadwerkelijk wordt uitgevoerd?

3. Is Wonen Wassenaar wel op de hoogte van de motie en van datgene waar de gemeente
voor staat?

4. Is het College bereid om direct in te grijpen en contact op te nemen met Wonen
Wassenaar dat dit op deze wijze niet kan?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

11 september 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake verwijder asbest snel
 
Vraag 141 2022-2026
 



 
Edelachtbaar College,
 
Het Kenniscentrum Milieu Centraal waarschuwt nogmaals dat asbestdaken die al minstens 30
jaar oud zijn, gaan verweren en dat daardoor mogelijk schadelijke asbestvezels vrijkomen. Ook
de Vereniging van Nederlandse Gemeenten geeft aan dat sprake is van een omvangrijk
probleem en wil actie door de eigenaren.
 
In Westland liggen duizenden vierkante meters asbest op daken. Deze zouden in 2024 via een
landelijke regeling gesaneerd moeten zijn en verwijderd moeten zijn, maar dat jaartal is uitgesteld
tot verder in de toekomst. De regelgeving is nu zo dat tot 35 m2 bewoners zelf het asbest mogen
verwijderen na een verplichte melding bij de gemeente. De gemeenten kunnen eventueel een
container neerzetten voor de afvoer van het asbest. Voor grotere schuren is de inzet van een
erkend bedrijf nodig.
 
Wellicht dat de gemeente faciliterend kan werken bij het verwijderen van asbest.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Is het College bekend met de adviezen van het Kenniscentrum Milieu Centraal en de
Vereniging van Nederlandse Gemeenten?

2. Is het College bereid om het saneren van kleine daken wat door inwoners zelf kan
geschieden, te faciliteren door eventueel een container beschikbaar te stellen tegen een
gereduceerd bedrag?

3. Is het College bereid om de sanering van grotere daken te faciliteren middels een
geldelijke bijdrage per vierkante meter en is het College het met de fractie van Westland
Verstandig eens dat daarmee de leefomgeving in Westland verbetert en ook de veiligheid
en het veiligheidsgevoel zullen toenemen wanneer het asbest van daken verdwijnt?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

14 september 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake situatie Woutersweg in ‘s-Gravenzande
 
Vraag 143 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Al vele vragen zijn gesteld over de Woutersweg en de hoeveelheid verkeer en de snelheid van
het verkeer. Diverse keren zijn ook al vrij ernstige verkeersongevallen gebeurd ter hoogte van het
tankstation, maar ook op andere plekken. De weg nodigt uit tot heel hard rijden, omdat er een
soort helling in zit komende vanaf de Maasdijk. Ook staat de weg geregeld vol met auto’s omdat



zij niet kunnen doorstromen. Dit is een probleem wat in oktober, wanneer het rapport / verslag
van Westland Verstandig besproken zal worden over verkeersveilige wegen in Westland, verder
aan de orde komt.
 
De reden van deze artikel 42-vraag is dat omwonenden onze fractie berichten dat het plan
bestaat om aan het einde van de Woutersweg een grote verpakkingsloods en kantoor te gaan
bouwen met 10 docks voor vrachtwagens, waardoor dagelijks 40 à 50 vrachtwagens over de
Woutersweg extra gaan rijden, terwijl ook het kantoor verkeersaantrekkend zal werken. Dit kan
de Woutersweg er absoluut niet meer bij hebben en dit soort plannen dienen dan ook niet
geaccordeerd te worden. Als er een vrijstelling nodig is van de agrarische
glastuinbouwbestemming, dan zal deze niet verleend dienen te worden, terwijl voorts als het al
glastuinbouw is en dit soort grote complexen worden gerealiseerd, die niet op die plek thuishoren
omdat de ontsluiting en de verkeerssituatie dat niet toelaten.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Is het College bekend met het voornemen van het plan om een grote verpakkingsloods en
kantoor te bouwen aan het einde van de Woutersweg?  Er heeft wel inmiddels een
presentatie plaatsgevonden voor de buurtbewoners.

2. Is het College het met de fractie van Westland Verstandig eens dat een verkeerstoename
van 40 tot 50 vrachtwagens per dag ontoelaatbaar is op de huidige Woutersweg en is het
College bereid om daaruit het gevolg te trekken dat dit soort bebouwing beter op een
andere plek in Westland kan worden gerealiseerd?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

19 september 2023
 
Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake huisvesting statushouders in Westlandse woonwijken
 
Vraag 144 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie wordt de afgelopen weken stelselmatig benaderd door bewoners van diverse dorpen
in Westland die allen erover klagen dat in hun buurt veel statushouders worden gehuisvest. Zij
lezen over berichten dat spreiding moet plaatsvinden in de Westlandse woonwijken, maar naar
hun beleving gebeurt dat niet en in ieder geval te weinig en in ieder geval niet hun buurt. Blijkbaar
trekken de wooncorporaties zich niets aan van uitspraken van de Raad.
 
Ook worden we in bijna alle gevallen erop gewezen dat na de intrek in woningen de voor- en
achtertuinen van de woningen volstrekt verslonzen, de ramen hermetisch worden dichtgemaakt
en sprake is van overlast ‘s-nachts en ook overdag bestaande uit geluidsoverlast, niet aangepast
gedrag. Het lijkt erop dat van enige aanpassen en inburgering geen sprake is. Ongetwijfeld gaat
het natuurlijk ook wel goed op een aantal plekken, maar daar wordt niet geklaagd. Deze



constateringen zijn er ook weer de oorzaak van dat bewoners zich heviger verzetten tegen de
komst van nog meer statushouders in hun buurt. Vooral in woonbuurten waar van oorsprong veel
saamhorigheid is levert de komst van te veel statushouders veel weerstand op, niet vanwege hun
herkomst of kleur maar enkel vanwege hun gedrag.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Wat gaat College concreet doen om bij de corporaties gedaan te krijgen dat spreiding van
statushouders nu wel gaat plaatsvinden? Of moeten de buurtbewoners zelf actie
ondernemen richting de corporatie? Houdt de gemeente de spreiding in de gaten en zo ja
hoe? Wat gaat de gemeente doen om een betere spreiding te bereiken?

2. Welke maatregelen kan de gemeente nemen om vorenstaande negatieve effecten voor de
buurt bij de komst van statushouders te voorkomen en -waar het nu al zo is- weg te
nemen? Welke wegen kunnen bewandeld worden om vorenstaande de leefomgeving
negatief beïnvloedende effecten te stoppen? Is het College het met Westland Verstandig
eens dat dringende actie nodig is nu een goede leefomgeving voor onze inwoners erg
belangrijk is?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

25 september 2023
 
Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake pleidooi om meer zichtbaarheid van de wijkagenten in Westland
 
Vraag 145 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie wordt er steeds meer op gewezen dat de wijkagenten in de diverse dorpen niet
voldoende zichtbaar zijn. Dit is uiteraard geen verwijt, maar wel iets wat onze inwoners
bezighoudt. Recent heeft ook een andere politieke partij daar vragen over gesteld en Westland
Verstandig heeft dat al vele malen eerder gedaan. Wij voegen bij een artikel uit het wijkkrantje
voor de Archipelbuurt Willemspark in Den Haag waar de wijkagent duidelijk gepositioneerd wordt.
We voegen ook bij een foto uit Rotterdam zoals die bij vele VvE’s in de lift, in het trappenhuis
wordt neergehangen met telefoonnummers van de wijkagenten die bij hen werkzaam zijn.
 
Alhoewel we ons ook realiseren dat de gemeente niet over de wijkagenten gaat, is het wel
mogelijk dat wellicht vanuit de burgemeester nogmaals een dringend verzoek gedaan wordt aan
de Politie Westland om wijkagenten duidelijker zich te laten profileren in de dorpen waar ze actief
zijn. Onze fractie is bekend dat de wijkagenten dat ook zelf graag willen.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Is de burgemeester bereid om in de driehoek, dan wel op een ander moment nogmaals ter
sprake te brengen de mogelijkheden die er zijn om onze wijkagenten meer in het



dagelijkse beeld van onze inwoners te betrekken, zodat als er wat is de lijn naar de
wijkagent kort is en hij of zij ook goed aanspreekbaar is?

2. Is de burgemeester het met onze fractie eens dat voor het gevoel van veiligheid en ook
qua dienstverlening vanuit de Politie die korte lijnen wenselijk zijn?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.



Burgerkantoren Westland Verstandig 
Wilt u met één of meer fractieleden een gesprek, kom langs. U kunt altijd ook een
afspraak maken per telefoon of per mail of app. U kunt dan klachten / meldingen
doen, maar zeker ook goede ideeën doorgeven voor een betere gemeente Westland.
Of kom gewoon een bakkie doen en laat u bijpraten over onze ambities en plannen
voor de komende tijd!

Bezoek ons Burgerkantoor ‘s-Gravenzande op werkdagen tussen 13.00 uur en
15.00 uur aan het Marktplein 10 in ’s-Gravenzande of ons Burgerkantoor
Naaldwijk aan de Prinses Julianastraat 43a op dinsdag, woensdag en
donderdag tussen 13.00 uur en 15.00 uur. Ook kan altijd een afspraak gemaakt
worden op 06-53401068 of mailen naar info@duijsens.net.
 

mailto:info@duijsens.net


Wij gaan langskomen bij u
Westland Verstandig weet graag wat er leeft bij
de inwoners. Wij gaan de Westlandse dorpen in
om te horen wat er leeft, wat nog beter kan en
welke informatie ontbreekt. Onze
vertegenwoordigers komen dan langs.
 

En wat nu?
In Westland is op veel gebieden nog erg veel
werk aan de winkel. Uiteraard zijn we trots op
Westland en haar inwoners. Dat maakt ook dat
we de bestaande vraagstukken nu moeten
beetpakken en niet naar de toekomst moeten
doorschuiven. Belangrijk voor jong en oud en
iedereen daartussen.
 
 



Inschrijven. Wilt u, vrienden / kennissen/
familie de Spiegel ook ontvangen, geef
bericht!
Wilt u graag op de hoogte zijn van de laatste nieuwtjes van
Westland Verstandig, schrijf u dan in om deze SPIEGEL
VAN WESTLAND te ontvangen. Dat kan door naar onze
website te gaan of per mail of telefonisch of bij een bezoek
aan één van onze Burgerkantoren. U ontvangt dan
geregeld de SPIEGEL in uw mailbox. Wilt u ideeën,
suggesties of opmerkingen maken, laat het ons weten. 

Indien u geen
e-mail meer
wenst te
ontvangen
(AVR/GDPR)
gaarne melden.
Bij voorbaat
dank!

Tel.nr. 06-53401068 mail: info@duijsens.net
website: www.westlandverstandig.nl 
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Wil je iets aanpassen aan het ontvangen van onze emails?
Je kan de instellingen hier updaten of je uitschrijven van deze
lijst.

 

Westland Verstandig
Burgerkantoor Naaldwijk
Pr. Julianastraat 43a, Naaldwijk
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Burgerkantoor ’s-Gravenzande
Marktplein 10, 's Gravenzande
Geopend op werkdagen tussen 13.00 en 15.00 uur.
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